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A héten közmeghallgatást tart a képviselõtestület, ilyenkor ke-
rülnek elõ a kívánságok, az ötletek és javaslatok: mire lehetne,
kellene még költeni a város pénzébõl, a köz javára. Mi is feltet-
tük ezt a kérdést a járókelõknek.

Blaskó Pál nyugdíjas mezõ-
gazdász Szarvason született és
úgy ítéli meg, nagyon sokat fej-
lõdött a város azóta, mióta õ fel-
nõttként figyeli a dolgokat. Az
utóbbi évek fejlesztései közül õ
nagyon fontosnak tartja az útépí-
téseket és üdvözli a városveze-
tés törekvését, hogy a további-
akban is napirenden tartják ezt
a feladatot. Mint mondja ez fon-
tos azoknak, akik földes utcában
laknak – közülük sokan idõs
emberek – de a városkép szem-
pontjából is kívánatos, hiszen

nem mindegy milyen képet látnak a hozzánk érkezõ turisták. A
sorban a második helyen említette, hogy itt Szarvason sosem sza-
bad elfelejtkezni a csapadékvíz elvezetõ csatornákról. Gondolnia
kell erre a város vezetésének, de azoknak is, akik az érintett terü-
leteken laknak. Még nagyobb hangsúlyt kellene fektetni a felvilá-
gosításra ezen a téren, hogy az emberek tisztában legyenek vele,
maguk is tehetnek érte, hogy megelõzzük a belvíz okozta problé-
mákat.

Szakmájából is adódik – mondja –, hogy közel áll hozzá a ter-
mészet, szeretné, ha még több fát láthatna még több parkban, még
több játszótéren. A gyerekeknek szükségük van arra, hogy minél
többet mozogjanak a friss levegõn. Jó érzéssel tölti el, hogy ilyen
szépen parkosított a fõutcája Szarvasnak, jó lenne, ha a járdákat is
meg lehetne javítani, például az Árpád Szálló elõtt esõs idõben
igen nehéz közlekedni.

!"
Szabados-Tóth Gábor zene-

iskolai tanár elõrebocsátja,
hogy nagyon hiányosak az isme-
retei a városról. Ez abból is adó-
dik, hogy a város életérõl szóló
tévémûsorokat általában akkor
sugározzák mikor õ dolgozik.
Újságot is eléggé rendszertele-
nül olvas, mivel úgymond el van
veszve a mindennapi problémá-
inak megoldásában. Kissé bele
is fásult már a politikai dolgok-
ba – mint mondja, szép szavak
helyett cselekedetekre lenne
szükség.

Meglátása szerint a mi városunkat illetõ döntéseket is befolyá-
solja valamilyen szinten a politika, ám most neki panaszra semmi
oka nem lehet, sõt nagyon örül. Úgy tudja ugyanis, hogy a meg-
újuló mûvelõdési központban helyet kap a zeneiskola. Akkor sok
év után végre megvan a remény, hogy speciális helyen folyhat majd
a zeneoktatás. Nagyban megkönnyítené a munkájukat, ha olyan
termekben dolgozhatnának a gyerekekkel, ahol a szükséges dol-
gok mind kéznél vannak és maga a környezet is motivációt jelent a
zenetanuláshoz.

Óhatatlan, hogy az ember a saját szemszögébõl közelítse meg a
dolgokat, de fontosnak tartja a nagyobb közösség ügyeit is, hiszen
a közösség hangulata rányomja a bélyegét az egyes ember hangu-
latára. Ezzel kapcsolatban nem akart utópisztikus gondolatokba
bocsátkozni. Úgy látja, a város egyre szebb, jó lenne, ha az itt élõ
emberek megfelelõ színvonalon tudnának élni. Ennek alapja pe-
dig szerinte az, hogy legyenek munkahelyek.
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Vajgel Zolán vállalkozó “kívánságlistáján” évek óta elsõ he-

lyen szerepel, hogy elõttük is kövesút vezessen. A környéken – a

Megkérdeztük...

Ön mire költene a város pénzébõl?
Mangolzugban – hat év alatt
egyetlen út épült és ezt kevesli.
De nem csak ott, máshol is szük-
ség lenne utakra és az utak kar-
bantartására. Nem használnak az
autóknak a kátyúk, de a kerék-
párosokat is veszélyeztetik az
utak rossz állapota.

Üdvözli a piac fejlesztését és
nagyon jónak tartja, hogy sínen
van az ügy. Nyomasztónak tart-
ja viszont, hogy a város köz-
pontjában, a Polgármesteri Hi-
vatal közelében nem lehet par-
kolni. Belátja, sokat nem lehet

ellen tenni, a parkolóhelyek zsúfoltságát a növekvõ géppark okoz-
za. Talán megoldást jelentene, ha a hivatal belsõ udvarát meg-
nyitnák az ottani dolgozók számára, akkor a ház elõtti parkoló-
kat az ügyfelek használhatnák, akik nem töltenek hosszú idõt ezen
a helyen.

Még egy régi problémára hívta fel a figyelmet Vajgel Zoltán,
mégpedig a nyaranta még mindig érezhetõ bûzre, aminek jó lenne
már végre a végére járni.
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– Lenne mire költeni – kezdi

sokat sejtetõen válaszát Molnár
Kriszta telefonkezelõ, s elsõ-
ként az egészségügyet említi.
Emelni kellene szerinte a men-
tõsök létszámát, és több orvosra
lenne szükség a hétvégi orvosi
ügyeleteken.

A második, nagyon határo-
zot t  e lvárása ,  hogy legyen
több munkahely a városban. Az
önkormányzat tegyen meg min-
dent annak érdekében, hogy
új vállalkozásokat hozhassa-
nak létre szarvasiak és a más-

honnan érkezõ vállalkozók is kedvet érezzenek az itteni le-
telepedésre.

Korosztálya igényeire rákérdezve gondolkodnia kell a válaszon,
végül a 25-30 év felettiek szórakozási lehetõségeit említi hiányos-
ságként, igényként pedig a mostaninál is jobb sportolási lehetõ-
ségeket jelöli meg. El tudna képzelni például egy fûtött, tenisz-
pályát.

!"
Tomasovszkiné Dányi Csilla

szabadkozik, hogy az utóbbi fél
évben nem követi úgy a testületi
üléseket, mint korábban tette.
Ennek oka, hogy utóbb alaposan
megszaporodtak a teendõi. A vá-
ros szépülését természetesen
nyomon követi. Örömmel látja
tavasszal a városban a sok zöl-
det, a tágas tereket, a padokat,
ahol meg lehet pihenni, méltá-
nyolja, ahogy a város igyekszik
megóvni a mûemlékeit. Érdeklõ-
déssel várja, mikor fejezõdik be
a Mittrovszky-kastély felújítása.

Jónak tartaná, ha a Városi Könyvtár visszaköltözhetne régi helyé-
re, s szerinte a Mûvészeti Alapiskola számára is megfelelõ volt a
kastély.

Szeretne az itt élõknek kulturálódási és sportolási lehetõsége-
ket, de mindenek elõtt munkahelyeket, még annál is többet, mint
amit a kereskedelmi láncok nálunk megtelepedett üzletei
termetettek.


